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ZAPISNIK 

SA 23. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 19.12.2022. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:20   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Anton Purtić, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Antonio Burica i Ćiril Kalebić. 

 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Tonkica Radeljić - viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice Općinskog vijeća 

3. Vijećnička pitanja  

4. Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o  privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom 

turističke sezone 

5. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja 

6. Zaključak o suglasnosti za prodaju suvlasničkog dijela nekretnine 

7. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g.  

8. Izmjene i dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2022.g.  

9. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta za 2022.g.  

10. Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i 

obrazovanja Općine Šolta za 2022.g.  

11. Izmjene i dopune Financijskog plana KICOŠ-a za 2022.g.  

12. Izmjene i dopune  Proračuna Općine Šolta za 2022.g.  

13. Razno 

 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženi dnevni red. 

Dnevni red 23. sjednice usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice Općinskog vijeća 

 

Zapisnik sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 
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Ad 3.) Vijećnička pitanja   

 

Ćiril Kalebić pita u svezi ceste uz more od Pelegrina prema Stomorskoj, je li izašao geometar i je li se 

što napravilo. 

Načelnik izvješćuje da se radi na tome, geometar je bio, cijeli predmet sada treba predati Županijskim 

cestama. 

 

Ante Blašković, u svezi sa prostorom za ispraćaj pokojnika na groblju u Gornjem Selu, napominje da 

je dogovoreno da će izrađivač projekta izaći na teren i u suradnji sa mjesnim odborom Stomorske i 

Gornjeg Sela dogovoriti izradu projekta, pa ga zanima što je sa tim. 

Načelnik potvrđuje da je sve po planu i da je dogovoreno da će se to odraditi tokom 1. mjeseca. 

Kontaktirat će se mjesni odbori Stomorska i Gornje Selo da budu pri ruci. 

 

Tihomir Glavurtić upoznaje vijećnike kako mu lokalni građevinar, Danijel Mustić, ozbiljno prijeti, 

ne zna da li će mu zapaliti kuću ili razbiti auto, no svakako taj građevinar radi na građevini koja je 

bespravna i prijeti ako ga se slučajno prijavi prije nego se naplati od investitora. Tihomir navodi da će 

tog građevinara zbog prijetnji prijaviti policiji ali ga zanima da li Općina ima namjeru nešto poduzeti. 

Načelnik pojašnjava da Općina sa tim nema ništa, Općina ga ne može zaštititi, to treba prijaviti 

policiji. 

Tihomir Glavurtić smatra da Općina mora nešto poduzeti, da se ne smije dozvoliti da svatko može 

tako prijetiti, treba zauzeti neki jači stav. 

Predsjedatelj zaključuje da treba sjesti sa policijom i vidjeti kako se stvari na otoku mogu drugačije 

napraviti, ne samo po ovom pitanju. 

 

Zvjezdana Jelinčić pita u svezi obilaznice Gornjeg Sela, o tome se nije govorilo kroz Proračun. 

Načelnik izvješćuje da je dokumentacija izrađena, kako za obilaznicu Grohota tako i za obilaznicu 

Gornjeg Sela, ali nije još predana za ishođenje lokacijske i građevne dozvole. 

Ujedno napominje da će radovi na nogostupu u Gornjem Selu započeti 9.1.2023. nakon praznika. 

 

 

Tihomir Glavurtić pita tko odlučuje o voznom redu Jadrolinije, jer je netko rekao da će se 

promijeniti. 

Načelnik pojašnjava da je vozni red za trajekte i brodsku liniju u nadležnosti Načelnika, te da su 

rješenja za vozni red u 2023.g. već donesena i to bez ikakvih promjena u odnosu na prethodne godine. 

 

Tihomir Glvurtić pita po kojem ključu je dodijeljen frizerski salon jer je bilo više prijavljenih. 

Pročelnica naglašava da to nije istina, na natječaj se javila samo 1 firma. 

 

 

Ad 4.) Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o  privremenoj zabrani izvođenja radova 

tijekom turističke sezone 

 

Pročelnica pojašnjava da čl. 6. Odluke nije u skladu sa odredbom  članka 132. Zakona o gradnji, te da 

je potrebno brisanje članka 6. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje predložene izmjene i dopune. 

JEDNOGLASNO se donosi  
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Odluka o Izmjenama i dopunama  

Odluke o  privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone 

 

Ad 5.) Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja 

 

Pročelnica pojašnjava da je ovu kupoprodaju inicirao gospodin Uskoković, ali javila su se dva 

ponuditelja i po ključu više ponude gospodin Kljenak je povoljniji ponuditelj. 

 

Predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja 

 

 

Ad 6.) Zaključak o suglasnosti za prodaju suvlasničkog dijela nekretnine 

 

Načelnik pojašnjava da je Općina prije 20tak godina sa ob.Prvinić napravila zamjenu parcela, ali u 

parceli ob. Prvinić od 8000m2 ostala je upisana Općina za 1000m2. Budući vlasnici žele prodati tu 

parcelu, potrebna mu je suglasnost da će Općina prodati i svoj dio ukoliko dođe do prodaje te parcele. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o Zaključku. 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM donosi se  

Zaključak o suglasnosti za prodaju suvlasničkog dijela nekretnine 

 

Ad 7.- Ad 8.)  

Predsjedatelj napominje da će se nakon obrazloženja svih izmjena i dopuna Proračuna glasati po 

svakoj točci, programu, odvojeno. 

 

7.) Tonkica Radeljić obrazlaže da se uglavnom radi o smanjenju stavki, navodi programe za koje su 

se sredstva dobila iz drugih izvora financiranja. 

 

8.) Tonkica Radeljić elaborira što se promijenilo po stavkama, program se smanjuje. 

     Načelnik želi napomenuti da je potrebno povećati kapital društva KOMUNALNO BASILIJA za 

300.000,00 kn jer je firma na gubitku zbog perioda u vrijeme COVIDA kada nisu naplaćivali usluge 

poslovnom sektoru. Na jednoj od sjednica predložiti će ovu točku. 

 

9.)  Tonkica Radeljić napominje da se izmjene uglavnom odnose na izglasane božićnice, pa se 

program povećava. 

Ante Blašković napominje da možda nije dobro što se stavila granica za penzionere od 65 godina. 

Luka Burica također smatra da to nije u redu i mislio je da nije stavljena nikakva granica. 

Predsjedatelj podsjeća da su tako izglasali.  

Načelnik predlaže da to isprave i da dogodine bude za sve penzionere bez dobne granice. 

 

10)  Tonkica Radeljić pojašnjava da se ovaj program povećava zbog povećanja cijene vrtića i 

usklađenja plaća. Povećanje je i u programu pod točkom 11.)  

 

12.) Tonkica Radeljić navodi najvažnije stavke koje nisu obuhvaćene prethodnim programima, pa je 

otvoren novi konto kao obnova seoskih voda, zatim tu je javni prijevoz, te konto  zajmovi i jamstva 

zbog zahtjeva PZ Grohote za pozajmicom u iznosu od 100.000,00 kn. 
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Predsjedatelj moli pojašnjenje ove pozajmice. 

Načelnik pojašnjava da se radi samo o kratkoročnoj pozajmici, kako bi PZ mogla zatvoriti financijsku 

konstrukciju i povući sredstva koja su osigurana iz EU fondova. Za pozajmicu Općina će se osigurati 

npr. bianco zadužnicom.  

 

Ante Blašković pita na koji način funkcionira ta zadruga, tko raspolaže imovinom, je li pozajmicu 

tražila Skupština zadrugara ili direktor, te da li se održavaju godišnje skupštine, jer to izgleda kao 

privatna firma. 

Načelnik pojašnjava da su zadruge slične udrugama ali po posebnom zakonu. PZ Grohote redovito 

održava skupštine, to zna jer i sam u njoj sudjeluje. Imaju uljaru, dućan i ured, a i prostor koji trenutno 

ne koriste iznajmili su udruzi „Osmjeh“.  Kako funkcionira zadruga u Gornjem Selu, to ne zna. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje po točkama/programima. 

 

Ad 7.) Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g.  

 

Sa 8 glasova ZA i 1 PROTIV donose se  

Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

 

 

Ad 8.) Izmjene i dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2022.g.  

 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donose se  

 

Izmjene i dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2022.g. 

 

Ad 9.)  Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta za 2022.g.  

 

JEDNOGLASNO se donose  

 Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta za 2022.g 

 

Ad 10.) Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i 

obrazovanja Općine Šolta za 2022.g.  

 

JEDNOGLASNO se donose  

Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog  

odgoja i obrazovanja Općine Šolta za 2022.g. 

 

 

Ad 11.) Izmjene i dopune Financijskog plana KICOŠ-a za 2022.g.  

 

JEDNOGLASNO se donose  

Izmjene i dopune Financijskog plana KICOŠ-a za 2022.g. 

 

Ad 12.) Izmjene i dopune  Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

 

Sa 8 glasova ZA i 1 PROTIV donose se  

Izmjene i dopune  Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 
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Ad 13.)  Razno 

 

Načelnik daje izvješće sa službenog puta u Zagrebu. Bio je u Fondu za zaštitu okoliša od kojeg 

Općina povlači dosta sredstava, sada idu natječaji za vozila, kompostanu, za reciklažno dvorište i 

mobilna reciklažna dvorišta za građevinski materijal, tu se može povući još dosta sredstava, neki 

projekti su pri završetku. Sastao se sa ministrom i državnim tajnikom u Ministarstvu pomorstva, 

sredstva za luku Stomorska su osigurana ali obrazložili su da je zastoj u tome što Lučka uprava nije 

raspisala natječaj. Postoji mogućnost da se znatna sredstva i iz Ministarstva regionalnog razvoja 

preusmjere i za luku i cestu u Stomorskoj. O tome će se slijedećih dana u Ministarstvu odlučivati, ali 

dobio je čvrsto obećanje. Bio je i u Ministarstvu imovine, razgovaralo se o parku i parkingu u 

Grohotama, na kojem je uknjižena Država, zatim o parceli u Maslinici gdje je predviđeno dječje 

igralište i koju su voljni ustupiti. Razgovarao je i sa Hrvatskim cestama koji su podržali sve započete 

projekte. Također gradnja stanova preko APNa se nastavlja. Navodi da ima još dosta aktivnosti ali o 

tome će drugom prigodom. 

 

Predsjedatelj predlaže, ako nema nekih posebno važnih pitanja, da točku Razno završi, i da se dr. 

Ljiljani Krželj, koja je stigla na sjednicu, uruči poklon za odlazak u mirovinu. 

  

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 09:35 sati.  

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  

 

 

KLASA: 024-02/22-01/13  

URBROJ:218-49-01-22-2  

Grohote, 19. prosinca 2022. godine 

 

 


